
Referat for Bestyrelsesmøde i DKeF  
søndag den 28. februar kl. 10.00 - ca. 14.00  

Via TEAMS  
 

Deltagere:  

DKeF bestyrelse: Niklas L. Rejnstrup (NR), Mogens Eriksen, Michael Zimmermann (MZ), 

Helene H. Jensen (HH), Svend Jørgensen (SJ), Finn Hyldmar (FH), Marita Geinitz (MG) 

 

DKeF: Jan Donde (JD) 

 

DIF: Thomas Bach, Næstformand DIF (kort indlæg om sportilbagemelding for 2022-2025) 

 

Dagsordenspunkt Referat 

Pkt. 1  

Godkendelse af sidste 
referat 

 

Der var enkelte spørgsmål, som blev afklaret, men krævede 

ikke ændringer i sidste referat, hvorefter referatet blev 

godkendt.  

Pkt. 2 

Corona – situationen 
I skrivende stund er der ikke 

kommet nye udmeldinger – men 

vi forventer der sker noget i den 

kommende uge. 

 
 

Opdatering af 
årskalender? 

 

Der skete ikke ændringer i forhold til de seneste 

udmeldinger fra regeringen for os. Keglesporten som 

indendørsidræt må ikke åbne op endnu.  

 

Vi har derfor ikke foretaget ændringer til vores planer 

endnu. Skulle der ske ændringer, indkaldes der til et nyt 

møde så vi kan reagere hurtigt.  

 

HH udtrykte at klubberne i KKU har en bekymring for at 

genoptagelsen af turneringen i april bliver for presset. Dette 

har klubber på møderne til åbent hus også givet udtryk for. 

Vi har derfor dette med i vores overvejelser fremadrettet.  

 

FH får opdateret årskalenderen med de planlagte 

bestyrelsesmøder.  

Pkt. 3 

Klubmøder og Åbent hus 
-Der er afholdt møder med 

klubberne. 

-Der har været møde med 

tovholderne.  

Der har været møde med 

gruppen om ’Åbent hus’. 

Der eftersendes forslag til 

budget herfor. 

Jan orienterer 

 

 

JD orienterede om mødet med tovholderne, hvor der blev 

gjort status på sporerne for 2021. Vi er godt med på 

nuværende tidspunkt.  

 

JD orienterede kort om de møder der har været afholdt. Der 

var generelt positivt og 2 gode møder.  

 

Der er pt. 12 byer som har meldt positivt tilbage: 

Helsingør, Grøndalcenteret, Dragør, Haslev, Roskilde, 

Nyborg, Odense, Fredericia, Kolding, Esbjerg, Sønderborg 

og Aabenraa.  

 

Der satses på at komme op på 15 byer i alt. Deadline for 

deltagelsen er fleksibel grundende Covid-19, hvorfor det 

ikke skal være det som der afholder en by/klub fra at 

deltage.  

 

JD gennemgik budgettet fra Åbent Hus-arrangementet. Der 

blev efterspurgt 85.000 kr. hvilket blev godkendt 

enstemmigt.  

 



Pkt. 4 
Drøftelse af DIFs 

tilbagemelding på 
strategiske spor kl. 10.30  
Thomas deltager og tager 

drøftelsen om vore frustrationer i 

forbindelse med 

tilbagemeldingen. 

Thomas Bach gav os uddybende tilbagemelding på vores 

indledende sporarbejde for 2022-2025.  

 

Vi havde fået en tilbagemelding om at vi får mindre end ved 

sidste sporperiode (2018-2021). Ved sidste periode fik vi 

ca. 770 t.kr. pr. år. Vi havde ansøgt om 950 t.kr. pr. år på 

den baggrund at vi har ansat 1 deltidsmedarbejder og 

arbejder på at få endnu 1 deltidsmedarbejder fra 2022, 

efter anbefaling fra DIF.  

 

Thomas forklarede at det var grundende den store pulje der 

var ansøgt om på 140 mio. og DIF kun har 108 mio. at 

give.  

 

Thomas anerkendte det store arbejde og den proces vi har 

været igennem de seneste par år. Han mente at vores 

overordnede spor virkede som det helt rigtige for os.  

 

Vi fik uddybet tilbagemeldingen og har fået lidt af arbejder 

videre med i vores sporarbejde for 2022-2025.  

Pkt. 5  
Overordnet oplæg om 
processen med de nye 

spor. 
Jan beretter om hvor langt vi er i 

processen og hvad næste step 

er. 

 

 

JD gav en opdatering på sporarbejdet for 2022-2025, samt 

fremlagde en procesplan frem til 30/4, i forhold til vigtige 

datoer og hvem der forventes at skulle deltage i disse. Se 

bilag 1.  
 

Vi skal have klubberne med i ejerskabet af sporarbejdet for 

2022-2025, hvorfor der vil blive indkaldt til onlinemøde, 

hvor tovholderne kan få klubbernes kommentarer. (Der 

kommer indbydelser ud)  

 

Ud fra tilbagemeldingen fra Thomas Bach og DIF, arbejder 

vi videre med følgende 3 spor:  

 

Spor 1 – Organisations- og klubudvikling godkendes uden 

yderligere bemærkninger 

Spor 2 – Rekruttering af nye medlemmer fra 40+ 

godkendes 

Spor 3 – Flere konkurrenceaktive medlemmer 

 

Tilfredshedsundersøgelsen som det er udsendt, efter aftale 

med klubbernes formænd, er besvaret med 53% svarende 

til 350 besvarelser. Dette vil være med til at danne 

grundlag for vores sporarbejde for 2022-2025. Så tusind 

tak til alle der har besvaret indtil videre!  

Pkt. 6 

Årsmødet 

-Den kritiske revisor melder fra 

pga. sygdom. 

Når vi nu drøfter valg på 

årsmødet, så er det næste 

væsentlige spørgsmål – 

 

Fortsætter DU i bestyrelsen?? 

 

Vi vendte kort årsmødet og fik en tilkendegivelse på hvem 

der genopstiller og hvem der ikke gør.  

 

Udvalgsmedlemmer kontakter deres undervalg og får en 

tilbagemelding senest til næste møde den 21/3.  

 
 

 
 



 

Lov- ordens- og 

amatørudvalget har sendt 

forslag til ændringer. 

Det eftersendes. 

 

 
Vi gennemgik udvalgets ændringer og har givet en 

tilbagemelding om enkelte rettelser, som skal medtages til 

det endelig forslag til årsmødet.  

Pkt. 7 
Referat 

Sidst blev hele referatet lagt 
ud på Facebook. Når man ser 
det, så virker det ’noget 

langhåret’. Derfor foreslår jeg 
at vi tager nogle enkelte 

emner ud, skriver lidt om 
dem, og henviser til at hvis 
man vil se hele referatet, så 

kommer det til at ligge på 
hjemmesiden. 

 

Fremover skal der tages enkelte emner ud i stikordsform i 

opslaget på Facebook og der linkes til hjemmesiden.  

Pkt. 8 

Code of Conduct 
Den eksisterende fra 2012 er 
gennemset og rettet til. 

Er der tilføjelser/rettelser? 
(bilag) 

 

JD, MG og NR har opdateret dokumentet, det var enkelte 

tilføjelser som blev taget med og herefter blev rettelserne 

godkendt.  

Den nye Code of Conduct bliver lagt på hjemmesiden.  

Pkt. 9 
Økonomi 

Marita og Niklas har sagt ja til 
3 præmier til lodtrækning 

mellem besvarelse i 
spørgeskemaundersøgelsen. 
 

Der blev godkendt 3 gavekort a’ 500 kr. til 

spørgeskemaundersøgelsen.  

 

Samlet værdi på 1.500 kr.  

Pkt. 10  
Eventuelt 

 

NR spurgte om hvorfor vi kun havde sendt spørgeskemaet 

ud på mail til de formænd som havde svaret retur.  

JD svarede at det var grundende GDPR, at vi skulle have en 

godkendelse til af sende den og det var enten via mail eller 

sociale medier, da det ikke kunne lade sig gøre rent teknisk 

på andre måder med denne spørgeskemaundersøgelse.   

Pkt. 11 
Næste møde 
 

 

Næste møde er den 21/3 kl. 10 

 

Herefter den 11/4 kl. 10 og 9/5 kl. 10.  

 

Stedet og tidspunkter er afhængige af restriktionerne.  

 

Der kan komme ad hoc møder om Corona situationen.  
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Sporarbejde 2022 – 2025 
 

PROCESSEN 
 
Termin Tema Målgruppe 
28.02.2021 
Bestyrelsesmøde 

Forankring af processen og 
overordnet politisk målsætning 
efter oplæg fra Jan 

Bestyrelsen 

01.03 – 15.03 
Online møde i løbet af denne 
periode 

Brainstorm Meningsdannere og netværk 
etableres på forbunds -og 
klubniveau. Tovholdere kan 
indgå 

21.03.2021 
Bestyrelsesmøde 

Resultatmål og hovedindsatser 
Politisk beslutning efter oplæg 
fra Jan 

Bestyrelsen 

22.03 – 04.04 
Fysisk møde i løbet af denne 
periode. Alternativt afholdes 
mødet virtuelt 

Brainstorm Meningsdannere og netværk 
etableres på forbunds -og 
klubniveau. Tovholdere kan 
indgå 

11.04.2021 
Bestyrelsesmøde  

Procesmål 
Politisk beslutning efter oplæg 
fra Jan 

Bestyrelsen 

14.04.2021 
Statusmøde med tovholdere 

Forankring og kvalitetssikring Tovholdere 

21.04.2021 
Teams-møde 

Strategiaftale til 
drøftelse/godkendelse efter 
oplæg fra Jan, samt 
budget til godkendelse efter 
oplæg fra Niklas 

Bestyrelsen 

28.04.2021 Strategiaftale til godkendelse Formand og kasserer 
30.04.2021 Skabeloner inklusive budget 

sendes til DIF 
 

 
Processen bygger på at alle overordnede mål forankres politisk på bestyrelsesniveau. 
De politiske mål drøftes på allerede planlagte bestyrelsesmøder. 
Bestyrelsen modtager 5-7 dage før bestyrelsesmøderne oplæg til behandling. 
Bestyrelsen skal ikke arbejde lavpraktisk og med nedbrydning af indsatser. 
Bestyrelsesmedlemmer kan deltage i brainstorm på lige fod med øvrige meningsdannere. 
 
JDO / 23.02.2021 

Bilag 1
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